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OPENING
1. Opening en vaststellen concept-agenda

Voorstel:
Vaststellen van de concept-agenda.

Besluit:
Conform.

2. Mededelingen
 De toehoorders stellen zich voor.
 Wethouder Baggerman heeft zich afgemeld. De leden van het AB wensen haar veel 

beterschap.
 Wethouder van Erk licht het proces van de bestuurlijke opdracht Wmo toe. Na de AB-

vergadering in december 2022 is de SDD aan de slag gegaan met de 
opdrachtomschrijving. De concept opdrachtomschrijving ligt momenteel op verschillende 
overlegtafels. Het streven is om de opdrachtomschrijving in de AB-vergadering van 
december te behandelen.

 De heer Van Maanen licht de uitspraak van de CRvB toe, waarin het uurloon van een 
mantelzorger gelijk wordt getrokken met het uurloon van een zorgprofessional. 

o Mevrouw Vonk-Van der Graaf laat weten dat er twee opties zijn: invoeren met 
terugwerkende kracht per 1 januari 2023 of invoeren per 1 januari 2024.

o Wethouder de Meij pleit ervoor dat de colleges van de Drechtstedengemeenten 
hetzelfde voorstel indienen bij de gemeenteraden en wenst een advies op de 
invoeringsdatum. 

o Wethouder van Benschop laat weten dat de gemeenteraad van Dordrecht 
hoogstwaarschijnlijk zal kiezen voor het invoeren per 1 januari 2023. 



o Wethouder Paas vult aan dat hij graag inzicht wenst in de uitvoeringsimplicaties 
van de verschillende keuzes.

o De heer Van Maanen zegt toe de twee scenario's uit te werken. 
 De heer Van Maanen laat weten dat de voorlopige kaders van de Energietoeslag 2023 

bekend zijn. Dit laat zien dat 5 van de 7 gemeenten niet uitkomen wanneer er wordt 
uitgegaan van het aantal verstrekkingen in 2022 en het aanhouden van het bedrag van 
1300 euro.

o Wethouder Heijkoop vraagt of studenten uit de berekening zijn gehaald en of de 
verrekening met het vangnet is meegenomen.

o De heer Van Maanen zegt toe dit uit te zoeken.
 De heer Van Maanen nodigt AB leden uit om een keer mee te lopen met medewerkers 

van de SDD. Er wordt afgesproken dat er een programma voor AB leden wordt opgesteld.
 De heer Van Maanen presenteert het boekje over de organisaties van de GR Sociaal, 

Drechtwerk en SDD. Wethouder de Deugd laat weten dat de term SDD verwarrend werkt, 
vanwege Smart Delta Drechtsteden (SDD).

3. Vaststellen concept-verslag vorige vergadering
Voorstel:
Vaststellen van het concept-verslag van de vorige vergadering.

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van het verslag wordt het volgende besproken:
 Wethouder Paas stelt een vraag over het opnemen van inburgering in de gemeentelijke 

begroting. De heer Polderman licht toe dat er met de verschillende accountants wordt 
samengewerkt om het te verwerken in de gemeentelijke begrotingen. 

 Wethouder Paas wenst dit al te kunnen verwerken in de gemeentelijke begroting 2024. De
heer Polderman laat weten dat de informatie beschikbaar is en dat gemeenten dit kunnen 
overnemen.  

BESPREEKSTUKKEN
4. AB voorstel – Voorjaarsbrief 2023 / Begroting 2024 / Financiële verordening / 

Controleverordening

4.1 AB voorstel - Voorjaarsbrief 2023 
Voorstel:
1. Vaststellen van de Voorjaarsbrief 2023 van de GR Sociaal;
2. Vaststellen van de voorgestelde begrotingswijzigingen;
3. Vaststellen van de voorgestelde gemeentelijke bijdragen.

Besluit: 
Conform.

4.2 AB voorstel – Primaire begroting 2024
Voorstel: 
1. Vaststellen van de primaire begroting 2024;
2. Vaststelling van de gemeentelijke bijdragen (conform artikel 36 lid 3);
3. Kennis nemen van de meerjarenraming 2025 tot en met 2027;
4. Beschikbaar stellen van een krediet van € 200.000 om het pand van Drechtwerk geschikt 

te maken voor het optimale gebruik binnen de opgave Ontwikkelen naar werk;
5. Beschikbaar stellen van een krediet van € 200.000 ter vervanging van bestaande soft- 

hardware devices en aanpassingen van het serverpark Drechtwerk;
6. Kennis nemen van de DB-reactie op de zienswijzen van de gemeenten;



7. Kennis nemen van de DB-reactie op het advies van het Eigenarenoverleg n.a.v. de 
Uitgangspuntennotitie 2024.

Besluit: 
Conform.

4.3 AB voorstel - 1e Begrotingswijziging 2024
Voorstel:
1. Vaststellen van de 1e Begrotingswijziging 2024 GR Sociaal;
2. Vaststellen van de aangepaste bijdragen 2024 van de gemeenten;
3. Vaststellen van de aanpassing van de risicoparagraaf 2024 (met twee nieuwe risico's).

Besluit: 
Conform. 

4.4 AB voorstel - Financiële en controleverordening
Voorstel:
1. Instemmen met de aangepaste controleverordening voor 2023
2. Instemmen met de aangepaste financiële verordening voor 2023
3. Een uitspraak te doen over het al dan niet aanpassen van de voorliggende concept 

Financiële Verordening artikel 3, lid 3 op basis van de zienswijzen van de gemeenteraden 
van de gemeenten Papendrecht, Hendrik Ido Ambacht en Alblasserdam.

Besluit: 
Conform.

4.6. AB memo - Begrotingsrechtmatigheid
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

Naar aanleiding van de voorstellen wordt het volgende besproken:
 De heer Van Maanen laat weten dat de P&C cyclus volgend jaar wordt aangepast. Dat 

betekent dat de voorjaarsbrief en begroting volgend jaar tegelijkertijd met de jaarrekening 
worden behandeld.

 De heer Van Maanen laat weten dat de stijging van de kosten in de voorjaarsbrief goed is 
de verklaren door niet beïnvloedbare ontwikkelingen. Ook in de komende najaarsbrief 
wordt rekening gehouden met een stijging van de kosten. 

 Wethouder Van Die vraagt aandacht voor de verschillende opvattingen over artikel 3 in de
financiële verordening.

o Wethouder de Meij laat weten dat het DB wenst om een marge in te bouwen om 
zo grote ambtelijke en bestuurlijke belasting te voorkomen. 

o Wethouder Van Erk laat weten dat de gemeente Papendrecht vast houdt aan de 
uitgebrachte zienswijze.  

o Wethouder van Die wenst graag een uniforme werkwijze met andere GR-en. 
o In de stemming over de financiële verordening stemmen de gemeenten 

Alblasserdam, Hendrik-Ido-Ambacht en Papendrecht tegen. De rest van de 
gemeenten stemt voor. Conform artikel 11 uit de GR Sociaal (stemverhoudingen) 
is hiermee het voorstel conform aangenomen.



 Wethouder Benschop vraagt bij het voorstel begrotingswijziging naar de verschuiving van 
0,6 miljoen van de opgave bedrijfsvoering naar de risicoparagraaf. De heer Polderman 
laat weten dat deze aanpassing naar aanleiding van de uitgebrachte zienswijzen is 
doorgevoerd. 

 Wethouder Heijkoop vraagt aandacht voor de toerekening van personeelskosten in de 
infographic. In de huidige weergave geeft dit een verkeerd beeld over de kosten voor 
bijstand en schuldhulpverlening. De heer Van Maanen zegt toe de infographic aan te 
passen. De heer Van Maanen laat weten dat dit slechts een financiële samenvatting 
betreft en dat dit niks zegt over de behaalde resultaten. Dat zal in de doorontwikkeling van
de infographic worden meegenomen.     

 Wethouder Paas laat weten tevreden te zijn over de notitie over begrotingsrechtmatigheid.
 Wethouder de Meij laat weten dat financieel spannende tijden aanbreken voor 

gemeenten. Hij laat weten dat de GR Sociaal hierin actief meedenkt en samen optrekt met
gemeenten.

 Wethouder de Deugd vraagt naar de toegezegde notitie over de verbinding tussen 
regionale en lokale participatiebedrijven. De heer Van Maanen zegt toe dat er dit jaar een 
voorstel volgt.

5. AB voorstel – Instellingsbesluit Regionale Adviesraad Sociaal
Voorstel:
1. Vaststellen van het Instellingsbesluit Regionale Adviesraad Sociaal Drechtsteden. 

Besluit:
Conform.

6. AB voorstel – Voornemen deelneming Fris Facilitair
Voorstel:
1. Instemmen om in het kader van de afronding van de integratie van Drechtwerk in de GR 
Sociaal de 47%-deelneming in Fris Facilitair BV over te nemen van het Openbaar Lichaam 
Drechtwerk, zodat definitief tot liquidatie van dit openbaar lichaam kan worden overgegaan 
onder de voorwaarde dat de gemeenteraden geen wensen en bedenkingen ter kennis van het
Algemeen Bestuur brengen;
2. Vaststellen door het Algemeen Bestuur van bijgevoegde collegebrief om de gemeenteraden
in de gelegenheid te stellen hun wensen en bedenkingen ter kennis van het algemeen bestuur
GR Sociaal te brengen.

Besluit:
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 De heer Van Maanen laat weten, in het belang van continuïteit , de aandelen over te 

willen nemen. Hiervoor is een proces met gemeenteraden nodig.
 Wethouder Paas vraagt om de datum op de brief te actualiseren. 

7. AB voorstel/presentatie – Inkoop HO
Voorstel:
1.Instemmen met het starten van de nieuwe inkoop Huishoudelijke Ondersteuning via Open 
House.
2.Instemmen met het onderzoeken van de mogelijkheid van een apart perceel voor 
zorgintensieve wijken met minder aanbieders vanwege mogelijke efficiëntie-voordelen.
3.Instemmen met het inkopen van de Huishoudelijke Ondersteuning volgens het nieuwe 
"bandbreedte-model". 



Besluit:
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel en presentatie wordt het volgende besproken:
 Mevrouw Vonk-Van der Graaf geeft een presentatie over de keuzemogelijkheden in het 

aankomende aanbestedingsproces. Vanuit het ministerie komt er geen wetsvoorstel over 
de manier van beschikken. Gemeenten zijn aan zet om te stoppen met de huidige manier 
van resultaatgericht beschikken. Hierdoor is er ruimte ontstaan voor een nieuw 
inkoopmodel.

 Wethouder de Meij vraagt naar zorgintensieve complexen die uit het open house 
construct worden getild. Mevrouw Vonk-Van der Graaf beaamt dat deze complexen er 
zijn. De leden van het AB bespreken de mogelijkheid van keuzevrijheid ten opzichte van 
de schaarste van inzet van personeel en middelen.

 Wethouder van Die vraagt naar de verschillen in kwaliteitsafspraken tussen de 
verschillende inkoopmodellen. Mevrouw Vonk-Van der Graaf laat weten dat er bij het 
open house construct contractafspraken worden gemaakt met iedere partij. Dit zijn ruim 
20 organisaties.

 Wethouder Heijkoop vraagt naar de kans dat het nieuwe kabinet weer nieuwe keuzes 
gaat maken. Mevrouw Vonk-Van der Graaf acht deze kans zeer klein.

 Wethouder van Die vraagt naar de looptijd van de contracten en de mogelijkheden van 
lump sum financiering. Mevrouw Vonk-Van der Graaf laat weten dat er een lange looptijd 
geldt omdat dit financiële zekerheid bied aan partijen. Mevrouw Vonk-Van der Graaf licht 
toe dat een lump sum financiering re-ablement van klanten lastiger maakt.

 Wethouder Heijkoop vraagt naar het wachtlijstmanagement. Mevrouw Vonk-Van der 
Graaf licht toe dat het wachtlijstmanagement bij aanbieders ligt. Er zijn 
inkomensgegevens van klanten beschikbaar die mogelijk kunnen helpen in de 
wachtlijstmanagement. 

 Wethouder de Deugd vraagt of er vanuit de consulenten goed wordt ingezet op het 
netwerk van klanten. Mevrouw Vonk-Van der Graaf geeft aan dat dit wel het geval is, 
maar dat de inzet van het netwerk niet afdwingbaar is.

 Wethouder van Die vraagt, met betrekking tot de tussenevaluatie was- en strijkservice, of 
de kosten en besparingen in kaart kunnen worden gebracht. Mevrouw Vonk-Van der 
Graaf laat weten dat er nu geen besparingen zijn op de Wmo, omdat wassen en strijken 
nog onderdeel uitmaken van de huidige contracten. Vanaf 2025 zal wassen en strijken 
geen onderdeel meer uitmaken van de contracten, waardoor de effecten dan zichtbaar 
zullen worden. Het plaatsen van klanten uit de bijstand verloopt goed. 

 Mevrouw Vonk-Van der Graaf benadrukt dat gemeenten slechts de kostprijs mogen 
vragen voor deze voorziening. Je mag er als gemeente geen winst op maken. Als het 
wordt ingezet als algemene voorziening dan is het beschikbaar voor alle inwoners.

TER KENNISNAME
8. AB memo – Cliëntervaringsonderzoek Wmo

Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

9. DB voorstel – Vereenvoudiging premiebeleid
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.



10. DB voorstel – Wijziging addendum beleidsregels minimabeleid
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 Wethouder Paas vraagt naar de uitvoering van de regeling. De heer van Maanen zegt toe 

een update over de uitvoering van de regeling te doen.

11. DB voorstel – Contractering CZM
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

12. DB voorstel – Inkoop, verkoop en mandaatbeleid
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

13. DB voorstel – Archiefverslag 2022
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

14. Voorraadlijst DB en AB GR Sociaal
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

15. Ingekomen stukken
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

16. Uitgegane stukken
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

AFSLUITING



17. Rondvraag en afsluiting
 Wethouder de Deugd laat weten veel klachten over de dienstverlening van Stroomlijn te 

krijgen en vraagt of meerdere gemeenten dit krijgen? De andere leden van het AB laten weten
dat dit niet het geval is. Wethouder de Meij vult aan dat het niveau van dienstverlening over 
het algemeen op een goed niveau zit. De heer Van Maanen laat weten dat er aansluitend op 
het volgende AB een bestuurlijk overleg over Stroomlijn plaatsvindt, waarin bestuurders 
worden meegenomen in de huidige prestaties. 

 Wethouder Heijkoop laat weten dat hij helaas verhinderd is voor het overleg met de 
cliëntenraad. Wethouder van Erk sluit aan in plaats van wethouder Heijkoop. 

 Wethouder Heijkoop nodigt de leden van het AB uit voor het congres sociaal domein op 9 
november. Bij interesse laten de leden van het AB dit aan wethouder Heijkoop weten.


